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Situational Context and Marked Code-Switching

Contexte situationnel et le Code-Switching marqué
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Abstract: Based on Halliday’s theory of register, this paper concerns about marked code-switching from the perspective
of sociolinguistic situational context. Marked code-switching does not happen at random, but a kind of rational behavior.
The data are gathered from utterances occurred in different situational contexts, by which and based on the field, tenor and
mode of register, this research has made a deep analysis on marked code-switch, its socio-pragmatic functions and
psychological motivations as well. It does have some research value either in theory and application since there is seldom
research done about the marked code-switching phenomenon from the perspective of register theory.

Keywords: register theory; marked code-switching; socio-pragmatic functions

Résumé: Sur la base de la théorie de registre de Halliday, cet article s’intéresse sur le code-switching marqué a partir de
la perspective du contexte situationnel sociolinguistique. Le Code-switching marqué ne se fait pas au hasard. C’est une
sorte de procédé rationnel. Les données sont recueillies & partir des énoncés produits dans de différents contextes
situationnels et la recherche a fait une analyse profonde sur le code-switching marqué, ses fonctions socio-pragmatiques et
aussi les motivations psychologiques. Elle possede une certaine valeur de recherche dans la théorie et dans I'application,
car les recherches sur le phénoméne de code-switching marqué sont rarement faites dans la perspective de la théorie de
registre.
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